To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE ARAB PESTICIDES & VETERINARY DRUGS MFG. CO. Date: 19-03-2023 12:45:20 PM	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: العربية لصناعة المبيدات والأدوية البيطرية التاريخ: 19-03-2023 PM 12:45:20
The Extraordinary General Assembly Meeting of THE ARAB PESTICIDES & VETERINARY DRUGS MFG. CO. was held on 12:00 On 19-03-2023 at zoom. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 71.29%.	عقدت الهيئة العامة لشركة العربية لصناعة المبيدات والأدوية البيطرية بتاريخ 19-03-2020 على 12:00 اجتماعا غير عادي وذلك في zoom وبنسبة حضور 71.29 %.
Subject: Increasing the company's Capital	الموضوع: زيادة راس المال
The General Assembly approved the increase of the company's capital from 15000000 to 16500000 through:	حيث وافقت الهيئة العامة على زيادة رأسمال الشركة من 15000000 سهم/دينار إلى 16500000 سهم/دينار, وذلك من خلال:
The Capital Increase Method	تحديد طريقة زيادة رأس المال
Private placement:	اكتتاب خاص للمساهمين:
	الموافقة بالاجماع على رفع رأس مال الشركة بقيمة 1500000 دينار/سهم ليصبح 16500000 دينار/سهم عن طريق الاكتتاب الخاص بقيمة 1 دينار للسهم وعلاوة اصدار بقيمة 1 دينار للسهم
<pre><pre></pre></pre>	
Unanimously approved to raise the company's capital by a value of 1,500,000	
dinars/share to become 16,500,000 dinars/share through private subscription with	
a value of 1 dinars per share and an issuance premium of 1 dinars per share.	
Note: please specify the following information — if available-: 1. Issuing price of the new shares 2. Name/names of targeted subscriber /subscribers	ملاحظة: يرجى تحديد المعلومات التالية: 1. سعر إصدار الأسهم الجديدة 2. الجهة او الجهات التي سيتم تخصيص الاسهم لها
	سعر اصدار الاسهم الجديدة 1دينار وعلاوة اصدار بقيمة 1
	دينار اكتتاب خاص لمساهمي الشركة كل حسب نسبة حصته من الزيادة
<pre><pre></pre></pre>	دينار اكتتاب خاص لمساهمي الشركة كل حسب نسبة حصته من

	4		
MOR	₹	χ	٦

The issuance price of new shares is 1 dinar, and the issuance premium is 1 dinar Private subscription to the company's shareholders, each according to the percentage of his share in the increase	
Subject: Other	الموضوع: آخر
 1-Adding new purpose to the company, namely: * Manufacture of veterinary medicines and vaccines. Wholesale trade in fertilizers and agricultural chemical products. Marketing services activities. 2- Amending the company's contract and articles of association in line with the last amendment. * Manufacture of veterinary medicines and vaccines. Wholesale trade in fertilizers and agricultural chemical products. Marketing services activities. 2- Amending the company's contract and articles of association in line with the last amendment. 	-1 اضافة غايات جديدة للشركة وهي: * صناعة الادوية واللقاحات البيطرية. * تجارة الاسمدة والمنتجات الكيميائية الزراعية بالجملة. * انشطة خدمات التسويق 2 تعديل عقد الشركة ونظامها الاساسي بما يتلائم مع التعديل الاخير.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Rana Omari	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Rana Omari